
Z á p i s  č. 2/2008 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích 10. 3. 2008 v zasedací místnosti OÚ  

(l.patro) 
 
Přítomni: Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  Ludmila Červenková, Jaroslav Gajdošík 
Zapisovatel: Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání. 
 
1. Schválení rozpočtu obce na rok 2008 
2. Žádost o změnu ÚPN SÚ Hrobice (parc.č.188/1). 
3. Projednání ostatních záležitostí. 
ZO jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1 
ZO projednalo rozpočet obce na rok 2008, který přednesla účetní obce. 
 
Usnesení č.1/2/2008 
ZO jednohlasně schválilo rozpočet obce na rok 2008. 
Celkové  příjmy - 4 258 tis. Kč. 
Celkové výdaje  - 4 620 tis. Kč. 
Příjmy budou vyrovnány z přebytku minulých období o částku 362 tis.Kč. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo žádost p. Josefa Slováčka o změnu ÚPN SÚ Hrobice 
(parcela č. 188/1). 
Usnesení č. 2/2/2008 
ZO jednohlasně schválilo žádost p. Josefa Slováčka o změnu ÚPN SÚ Hrobice 
(parela č. 188/1). 
 
K bodu 3 
 
a) Starosta obce seznámil ZO s peticí, která byla doručena na Obecní úřad v Hrobicích 
     v den zasedání zastupitelstva obce. Tato petice se týkala nesouhlasu k vybudování  
     parkoviště ve středu obce. 
     K tomu se vyjádřil starosta obce, že petice nemá správné náležitosti, a proto ji nelze 
     akceptovat. Dále uvedl, že vybudování parkoviště bylo již schváleno v dřívějších 
     letech a nikdo neprotestoval. 
b) Starosta upozornil, že na obecním pozemku (parc.č 305) je uloženo bez povolení dřevo. 
    Majitel byl vyzván, aby předložil návrh na odstranění nebo si podal žádost o povolení  
    k uskladnění.  
c) ZO projednalo žádost Matice svatohostýnské o fin.příspěvek na poutní stezku, která povede  
    mezi Hostýnem a Velehradem. 
    Usnesení č.3c/2/2008 
    ZO schválilo finanční příspěvek Matici svatohostýnské v částce 2 000 tis. Kč  
   na vybudování poutní stezky. 
  7 členů ZO pro a 1 člen ZO se zdržel hlasování. 
 



d) ZO projednalo ústní žádost p. Jitky Březíkové (ředitelka Domova na Dubíčku) o finanční  
     příspěvek na rok 2008.  
     Usnesení č.3d/2/2008 
     ZO jednohlasně schválilo finanční příspěvek 10 000 Kč Domovu na Dubíčku na rok 2008. 
e) Starosta obce zahájil diskusi. 
    Nejvíce se diskutovalo o vybudování nového parkoviště. Z diskuse vyplynulo (asi 7 %  
    občanů), že plánované místo naproti hostince není vhodné. 
    Argumentují tím, že se zničí poslední kousek zeleně v centru naší obce. Navrhují, aby se  
    parkoviště postavilo před mateřskou školou. Tam by jim zlikvidování zeleně nevadilo. 
    Neuvědomují si ale, že budova mateřské školy je historicky nejstarší objekt v majetku obce, 
    a také zvýšená hladina hluku a smogu by našim dětem rozhodně neprospěla. 
 
   Další připomínka byla ohledně žetonů na popelnice. Paní Eva Dubovská uvedla, že žeton 
   na popelnici dala, ale popelnice nebyla vyvezena. 
   Zajímavé je, že její žeton se mezi odevzdanými objevil. To nasvědčuje tomu, že někdo ji 
   žeton ukradl, aby ho sám použil na svou popelnici. K navrhované možnosti, aby se na  
   popelnice používaly svozové nálepky, je třeba uvést, že svozová firma by pak počítala vždy 
   svoz všech popelnic, které jsou v obci. To by se pak projevilo na ceně. Muselo by následně 
   dojít ke zvýšení poplatků za likvidaci komunálních odpadů nás všech. 
 


